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14 maart moet promoten. Bij 

deze wil ik jullie bedaken voor 

de inzet tijdens de optocht! 

 
Verder is Lenie Soffers per 1 

maart met de Vut gegaan. Zij 

heeft 15 jaar bij het bedrijf 

gewerkt. Ik wens haar veel  

geluk en gezondheid toe. 

 
Met ingang van het 

in gebruik nemen 

van de kantine in 

tuin III is de  
vrijdagmiddag-

borrrel verplaatst 

van de kantine in 

tuin I naar de  
kantine in tuin III. 

Ik hoop hier met 

jullie op  
vrijdagmiddag het weekend in 

te luiden. 

 
Ik wens jullie veel leesplezier 

toe. 

 

Martin. 

 

Tijdens het schrijven van het 

voorwoord duurt het nog 7 dagen 

voordat we de eerste tomaten 

gaan oogsten. Dit is veel later 

dan gepland. De reden hiervoor 

is het donkere weer in februari, 

dat de groei ernstig heeft  
vertraagd. Ondanks de langzame 

groei, groeit het gewas wel goed 

met mooie vruchten. Het is nu 

nog wachten op de lente. 

Tijdens de carnavalsoptocht in 

Steenbergen heeft er een wagen 

mee gereden van de LGS 

(Leerwerktraject Glastuinbouw 

Steenbergen). Hierbij hebben 7 

van onze scholieren flyers  
uitgedeeld wat de banendag op 
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Ik geef de pen aan………….. 

Hallo allemaal. 

 
Ik ben Ada de Visser. Ik 

heb de pen gekregen 

van Anthony. 

 
Ik ben op 6 november 

1955 geboren in  
Dinteloord. Ik heb de 

lagere school gedaan. 

Toen ik 15 was ben ik gaan werken. 

Ik heb jaren in de productie gewerkt 

bij verschillende bedrijven en hef-

truck gereden. 

 
Mijn hobby was 

voetbal. Dit heb 

ik jaren gedaan. 

Ook ging ik veel 

stappen. Dit doe 

ik nu nog wel 

eens. 

 
Toen ik getrouwd was woonden we 

in Woensdrecht. We hebben een 

zoon gekregen waar ik heel trots op 

ben. Zoals iedere ouder dat is op zijn 

kind. 

 

 
Na mijn scheiding ben ik terug naar 

Dinteloord gekomen. Ik ben gaan 

werken bij Inpak in Poortvliet. 

Daarna nog 12 jaar bij een palin-

grokerij. In de tussentijd heb ik Anita 

leren kennen. Inmiddels ben ik 

getrouwd met Anita. 

 
In 2000 ben ik van A van Es gaan 

werken in de losse tomaten. Ik had 

het daar goed naar mijn zin tot we 

eind 2006 te horen kregen dat de boel 

verkocht werd aan de achterburen. 

2007 was voor mij een heel rot jaar 

met heel veel verdriet. In december 

2007 ben ik naar KBB Holland geko-

men. Gelukkig kende ik Patricia van 

Aart al. De eerste maanden moest ik 

wel wennen. Het was zo’n verander-

ing maar nu gaat het gelukkig lekker. 

Ik ben inmiddels taakverantwoordeli-

jke bij het oogsten. 

 
Nou jullie zijn weer bij nu. Dus geef 

ik de pen aan Agnieska Mierzwiak. 

Lenie Soffers in de VUT   

Op vrijdag 27 februari hebben we afscheid genomen van Lenie Soffers.  

Zij is met ingang van 1 maart 2009 officieel met de VUT gegaan.  

 

Lenie is hier officieel in vaste dienst getreden op 15 januari 2001. Echter voor 

2001 is Lenie ook al werkzaam voor het bedrijf geweest. Zij is voor het eerst 

indienst getreden op 11 april 1994. In oktober 2006 heeft Lenie dan ook haar 

12.5 jarige jubileum bij ons mogen vieren.  

 

Lenie is bij ons werkzaam geweest in het  

oogsteam. Wij wensen haar en Frans alle  

Geluk en gezondheid toe voor in de  

toekomst.  

 

Georgette Bouwman  



Pagina 3 Banendag LGS  

Op zaterdag 14 maart hield de 

LGS (Leerwerktraject Glastuin-

bouw Steenbergen) haar eerste 

banendag. De deelnemende  

bedrijven zijn 

Aubergines: Kwekerij van Duijn. 

Biologische glasgroente: Yona.  

Loonbedrijf: De 3 Koningen.  

Paprika's: 4Evergreen.  Planten-

kwekerij: Nuijten. Tomaten: 

Kwekerij van Adrichem - KBB 

Holland - Kwekerij Hoogerbrugge 

- Kwekerij van der Houwen. 

Er stonden op dat moment 40  

vacatures open in het glastuin-

bouwgebeid hier in Steenbergen.  

De opkomst voor deze dag was 

enorm groot. De 92 geïnteresseer-

den kregen van ons een formulier 

waarop zij konden aangeven welke 

functie ze ambiëren.  

 

De dag werd officieel geopend 

door de burgermeester uit  

Steenbergen.  

Hij prees het innovatieve karakter 

van de organiserende bedrijven.  

 

Met dezelfde bedrijven zijn we 

afgelopen jaar gestart met de Tuin-

bouwklas. De tuinbouwklas biedt 

de leerlingen een MBO-erkend  

diploma én een baan. Van de groep 

die dit schooljaar gestart is, is er 

nog niemand afgevallen. En dat 

mag tegenwoordig uniek genoemd 

worden. Ook werd tijdens de 

banendag informtie gegeven over 

deze opleiding.  

 

Ook dit jaar zal er weer een klas 

van start gaan. Geïnteresseerden 

voor deze opleiding kunnen zich 

bij mij melden.  

 

Georgette Bouwman 

Open dag KBB Holland 

Op zaterdag 20 juni willen we een open dag houden voor medewerkers van 

KBB Holland en hun gezinsleden. Tuin III 

zal dan officieel geopend worden. 

 

’s Avonds zal er een personeelsfeest  

gehouden worden voor al het personeel. 

 

Noteer deze datum alvast in je agenda! 



Nieuwbouw 

Hallo allemaal, 

 
Zoals jullie zelf al wel gezien hebben, is de nieuwbouw inmiddels voltooid en zal 

dit ook het laatste stukje zijn over de nieuwbouw. 

 
De laatste keer dat ik wat verteld heb over de nieuwbouw was rond half november 

2008. We waren toen bezig met de laatste werkzaamheden, zoals het leggen en 

aansluiten van de druppelslangen. Ook het aansluiten van de teeltgoten kostte nog 

best wat tijd. 

Het laatste wat nog moest gebeuren was het aanbrengen en aansluiten van de  
ventilatoren en de plastic slurven voor de luchtverdeling. Dit nam wat meer tijd in 

beslag dan verwacht en was dan ook niet op tijd klaar. 
Inmiddels was het tijd om de steenwolmatten te leggen. Dit verliep voorspoedig 

en toen was de nieuwbouw zover dat de planten konden komen. 

 
Op 13 december 2009 is de kas volgezet met planten en het was mooi om te zien 

dat nu alles groen was. Uiteindelijk is het daar toch allemaal om begonnen, om er 

tomaten in te telen. 

Er waren best wel wat opstartprobleempjes, maar gelukkig geen grote  
onvolkomenheden. Na een wat moeizame start van de teelt, mede veroorzaakt 

door een niet optimale plant, gaat de teelt in tuin 3 steeds beter en verwachten we 

rond half maart de eerste tomaten te kunnen oogsten. 

 

De nieuwe kantine was ook op tijd klaar en vele van jullie hebben daar op 18  
december de kerstborrel genuttigd. Het moet nog wat aangekleed worden, maar 

we zullen daar nog vele gezellige uurtjes doorbrengen. 

 

Dan nu nog even over de nieuwe verwerkingslijn. 
Zoals jullie wel opgevallen zal zijn, is de verpakkingsruimte al een paar maanden 

leeg. 
De oude verwerkingslijn is geheel gedemonteerd en verscheept naar Nieuw-

Zeeland. 
De voortgang van de nieuwe verwerkingslijn gaat niet helemaal volgens planning, 

maar ik ga er vanuit dat als de eerste tomaten geoogst worden dit nagenoeg ook 

gerealiseerd zal zijn. 
De afgelopen tijd zijn er in al de drie de tuinen nieuwe inductiedraden aange-

bracht. Dit was nodig om de nieuwe robotkarren automatisch te laten rijden. 

 
Ik denk dat ik nu wel alle aspecten van de 

nieuwbouw besproken heb, en ben van mening dat 

we best tevreden mogen zijn met het resultaat. 

 
Rest mij om jullie veel succes en werkplezier toe te 

wensen in tuin 3. 

 

Groetjes, Eric. 
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